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ZÁPISNICA

Valné zhromaždenie SSQA

Dátum: 28.5. 2022

Miesto: 1.SSK Pionierska

Prítomní: Štatutári a zástupcovia športových klubov:

- 1. SSK Pionierska  - Peter Skladaný, Peter Hruzik, Matej Tunega (3 delegáti

- IMET Bratslava - Ľubomír Budinský, Šimon Maťas (3 delegáti

- SK Hlohovec - Ivan Jančička (2 delegáti

- POHODA Trnava - Štefan Hudák (1 delegáti

- Adequart Bratslava - Robert Tubler (1 delegáti

- No Stroke - Peter Páva, Marek Sýkora (2 delegáti

- SC Piesťany - Peter Šiška (1 delegáti

- SC FAJN Club - Peter Jánošík, Michal Potecký (2 delegáti

- v prípade  klubov IMET, Pionierska, Pohoda TT a SC Piešťany odovzdali zástupcovia 
splnomocnenia od štatutárov klubov, ktoré ich oprávňovali k hlasovaniu pri 
jednotlivých úkonoch.

Ostatní členovia SSQA:

- Tomáš Tóth, Dávid Kubiček, Dušan Lorinčík, Peter Amzler, Patrik Varga,  Lukáš 
Tužinčin, Lukáš Boček, Ladislav Frenkel

PROGRAM:

1. Otvorenie valného zhromaždenia

- Určenie zapisovateľa a skrutátora

2. Správa prezidenta SSQA

3. Správa jednotlivých komisii SSQA

- komisia mládeže
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- trénersko-metodická komisia

- športovo-technická komisia

- kontrolná komisia

- rozhodcovská komisia

4. Predstavenie kandidátov na prezidenta SSQA

5. Voľba prezidenta

- spočítanie hlasov

- vyhlásenie výsledkov

6. Predstavenie nového zástupcu Komisie mládeže

7. Diskusia

PRIEBEH VALNÉHO ZHROMAŽDENIA

1. Otvorenie valného zhromaždenia

Generálny sekretár privítal členov SSQA a zástupcov klubov na valnom zhromaždení a popísal  jeho
plánovaný priebeh. Za zapisovateľa a skrutátora bol zvolený Dávid Kubiček – generálny sekretár.

2. Správa prezidenta

Prezident SSQA sa poďakoval jednotlivým komisiám za prácu, ktorú odvádzali v uplynulých rokoch.
Poznamenal, že je rád, že aj po ťažkom Corona období sa znovu poradilo zorganizovať MSR mužov a
žien v nákupnom centre Bory Mall. Následne vyzdvihol spoluprácu s koordinátorom SQUASH TOUR
Ivanom Jančičkom.

3. Správa jednotlivých komisii SSQA

NEPREBEHLO. Jednotlivé komisie sa zaviazali rozšíriť svoje komisie o viac členov a stanoviť si ciele do 
nadchádzajúcej sezóny.

4. Predstavenie kandidátov na prezidenta SSQA

Marek Kubiček sa po dlhoročnom pôsobení v tjeto funkcii vzdal možnost na svoju ďalšiu prezentáciu
a odovzdal slovo druhému kanditátovi na pozíciu prezidenta, Petrovi Amzlerovi.

Pán Amzler  vo svojej  prezentácii  upozornil  na nedostatky,  ktorým aktuálne čelí  SSQA (znižovanie
počtu členov, aktvnych hráčov, nedostatok juniorov, neprehľadný web, nedostatočné zverejňovanie
informácii k čerpaniu fnancii, slabá komunikácia s klubmi a pod.i Následne predstavil svoju víziu ako
v priebehu najbližších rokov zlepšiť  fungovanie SSQA a zviditeľniť sa (nábory nových det zo škôl,
športové  krúžky,  prepojenie  s  internetovou  ligou,  zvýšenie  počtu  žien  na  turnajoch,  obnovenie
ženských  turnajov,  viac  juniorských  turnajov,  spolupráca  s  ostatými  EU  federáciami,  rozšírenie



Slovenská squashová asociácia, Junácka 6, Bratslava,  32  0

športových odborníkov a pod.i Počas prezentácie do debaty vstupovali svojimi otázkami aj členovia
SSQA a oboznamovali s konkrétnymi krokmi kandidáta.

5. Voľba prezidenta SSQA

Napriek  tomu,  že  neprebehla  Správa  jednotlivých  komisií  a  nedodržal  sa  tak  program  Valného
zhromaždenia,  sa Valné zhromaždenie  po hlasovaní  zhodlo,  že  voľba prezidenta SSQA prebehne.
Delegát klubov dostali hlasovanie lístky (podľa počtu delegátov za klubi.

Hlasovanie dopadlo v  pomere  9 :  6 pre Mareka Kubička, ktorý sa následne poďakoval  a povedal
svojmu  protkandidátovi,  že  bude  rád  ak  bude  aj  napriek  nezvoleniu  do  funkcie  napomáhať  pri
zlepšení situácie v SSQA.

6. Predstavenie nového zástupcu Komisie mládeže

Zástupcom Komisie mládeže bol  Miroslav Masarčin,  ktorý  ďalej  nemal záujem vo funkcii  zotrvať.
Jediným prihláseným kandidátom bol Tomáš Tóth, ktorý bol do funkcie automatcky zvolený, keďže
nikto z účastníkov nevyjadril s týmto kandidátom nesúhlas.

7. Diskusia

Diskusia prebiehala neorganizovane v rôznych menších skupinkách členov a priateľov SSQA.

  


